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Německo chce svolat summit EU, na němž chce přerozdělit ilegály, jejichž nápor již
nezvládá
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Německo chce svolat summit EU, na němž chce přerozdělit ilegály, jejichž nápor již nezvládá

Již dlouhodobě upozorňuji na to, že bagatelizovat vítačskou politiku Německa se nám nevyplatí. A zdá se,

že je to zde. Jak již víte, tak před časem si na migračním summitu EU dohodly přerozdělování nově

příchozích ilegálů (v 99% muslimů) některé jihoevropské země – Itálie, Řecko, Španělsko, Malta a Kypr.

Všechny ostatní státy s tím souhlasily, přičemž většina byla ochotna se přerozdělování účastnit, zatímco

několik zemí se odmítlo podílet přijímáním, ale budou se oproti tomu podílet finančně.

https://necenzurovanapravda.cz/2022/09/nemecko-chce-svolat-summit-eu-na-nemz-chce-prerozdelit-ilegaly-jejichz-napor-jiz-nezvlada/


2/3

Není zcela jasné, kdo do které ze skupin patříme my, dosud se mi to, bohužel, nepodařilo zjistit, takže ani

nevím, zda jsme již přijali část z první „várky“ přerozdělené v srpnu z Itálie. Jednalo se o celkem 8000

Afričanů, se kterými si již země nevěděla údajně rady. Přitom by zcela stačilo přestat vítat a Itálie mohla

mít klid. 3500 z nich bylo přerozděleno do Německa, zbytek do dalších 12 zemí (ovšem do jakých nelze

zjistit).

Zatímco tedy Německo vzalo zcela dobrovolně od Itálie před pár týdny 3500 muslimů z Afriky, nyní

němečtí politici tvrdí, že mají plno a další žadatele o azyl již není jejich země schopna pojmout. Do

Německa totiž proudí tisíce džihádistů každý měsíc a jejich počty rostou.

Logika, s jakou německá vláda přebírá od jiných tisíce obohacovačů – a na druhé straně chce dalším

přerozdělovat – mi sice uniká, nicméně od německých politiků nelze žádnou logiku očekávat. Tu v jejich

politických krocích nenajdete. Ideologie tam je ovšem více než zdrávo…

Migrační tlak v Německu opět znatelně roste, přičemž někteří odborníci předpovídají, že Německo se

možná bude muset znovu uchýlit k ubytování migrantů v hotelech a tělocvičnách, jak to bylo vidět během

vrcholu invaze 2015/16. Vzhledem k tomu, že velká většina německých států už nepřijímá, někteří němečtí

politici nyní volají po „summitu o uprchlících“, který by pomohl koordinovat krizi dříve, než se vymkne

kontrole.

V současné době je obzvláště postižena balkánská trasa, kdy do Německa přichází výrazně více lidí ze Sýrie

a Afghánistánu, což jsou dvě skupiny známé svou špatnou integrační historií. Uniklá zpráva německých

bezpečnostních služeb, která byla zpřístupněna deníku Die Welt, ukazuje, že nelegální migrace do

Německa se letos zvýšila o 47 procent. Mezitím v Rakousku je počet ilegálů již srovnatelný s čísly z

roku 2015.

Dramatický nárůst migrace vážně zatěžuje německá města, přičemž 12 ze 16 německých států již blokuje

přijímání dalších migrantů, včetně těch z Ukrajiny. Nyní se ozývají hlasy volající po summitu o

uprchlících, aby státy a obce koordinovaly přerozdělování migrantů, a to i od starosty Münsteru Markuse

Leweho, který patří do Křesťanskodemokratické unie (CDU).

Lewe řekl, že během takového summitu musí být projednáno spravedlivé rozdělení

migrantů. Argumentoval, že federální státy by musely zvýšit své absorpční kapacity a federální vláda by

musela rychle zasáhnout koordinovaným způsobem. Podle jeho názoru už distribuce migrantů prostě

nefunguje.

Lewe předpověděl: „V nadcházející zimě bude muset řada měst opět ubytovat migranty v hotelech,

tělocvičnách nebo jiných zařízeních.“ Zároveň prostě není k dispozici dostatek míst ve školách a

mateřských školách, což zatěžuje již tak přetížené německé systémy vzdělávání a péče o děti.

Zatímco v lednu vstoupilo do Německa nelegálně 4 400 lidí, v červenci tato čísla neustále rostla až na 6

900 lidí. Celkem bylo v první polovině letošního roku identifikováno již 36 100 neoprávněných vstupů. To

je nárůst o 47 procent ve srovnání s předchozím rokem.

Mluvčí ministerstva vnitra uvedla, že většina lidí, kteří cestují do Německa nelegálně, přichází do

Německa přes balkánský region. Syrští, afghánští, turečtí, iráčtí a tuniští státní příslušníci jsou mezi nimi

nejčastěji. „Rostoucí počty jsou také způsobeny dalším uvolňováním cestovních omezení souvisejících s

pandemií v Evropě,“ uvedlo ministerstvo vnitra.

Jejich počet se zvyšuje i na vnějších hranicích EU. Podle interní analýzy Evropské agentury pro pohraniční

a pobřežní stráž (Frontex), kterou má rovněž k dispozici Welt am Sonntag, bylo v červenci zaznamenáno

celkem téměř 35 000 neoprávněných překročení vnějších hranic EU a Schengenu.

Letos se také zvýšil počet žádostí o azyl. Podle Agentury EU pro azyl (EUAA) bylo v první polovině roku

2022 v zemích EU, Norsku a Švýcarsku („EU+“) přijato přibližně 406 000 žádostí o azyl. Ve srovnání se

stejným obdobím loňského roku se jedná o nárůst o 68 procent.

https://necenzurovanapravda.cz/2022/08/tento-mesic-ma-byt-prerozdeleno-8000-africanu-z-italie-do-dalsich-zemi-eu/
https://rmx.news/germany/germany-calls-for-a-refugee-summit-as-new-migrant-wave-strains-cities-and-states/
https://rmx.news/germany/have-afghan-migrants-successfully-integrated-into-germany-data-shows-elevated-crime-rates-and-high-unemployment/
https://www.welt.de/politik/deutschland/article240960843/Migration-Illegale-Einreisen-nach-Deutschland-steigen-wieder-stark-an.html


3/3

Upozorňuji, že do výše uvedených čísel nejsou zahrnuti Ukrajinci, jedná se tedy výhradně o muslimské

obohacovače.

Mimochodem, co myslíte, vyjde naše vláda Berlínu vstříc?

Ohodnoťte tento příspěvek!

[Celkem: 15 Průměrně: 5]

 

 


